
Fra: Rune Samuelsen <rune@valenmarina.no> 

Sendt: 10. august 2017 17:14 

Til: Siril Therese Sylta 

Emne: SV: 17/18657 Førebels svar på førespurnad om saksgang - gbnr 113/18 

Sjurset 

 

Oppfølgingsflagg: Følg opp 

Status for flagg: Flagget 

 

Hei Siril. 
 
I forrige mail etterspurte jeg hvorfor søknaden om bygging av tilkomstvei til 113/18 ikke har 
blitt behandlet på over 6 år som den har ligget til behandling?Dette fikk jeg ikke svar på i 
mail, og heller ikke av Bjørnevoll da jeg spurte om dette. 
Ønsker svar på dette. 
 
I tillegg ønsker jeg en redegjørelse på hva som er Lindås kommune sin tolkning av 
"tiltaksklasse 1". Med det mener jeg hva Lindås kommune godkjenner under tiltaksklasse 1 
som er det som muligens kan godkjennes når man søker som selvbygger. 
Jeg vet at tiltaksklasse 1 er skissert som "mindre tiltak" i lovverket, men hva ligger Lindås 
kommune og byggesak i "mindre tiltak"? 
 
Mvh Rune Samuelsen 

 
Fra: Siril Therese Sylta <SirilTherese.Sylta@lindas.kommune.no> 
Sendt: 22. juni 2017 13:35:24 
Til: Rune Samuelsen 
Emne: 17/18657 Førebels svar på førespurnad om saksgang - gbnr 113/18 Sjurset  

  
Sjå vedlegg 
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